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Hoi

Ik heb alleen even gekeken naar het toegevoegde stukje De rest is al helemaal de lijn door dus het lijkt me niet dat we daar

nog wijzigingen in aanbrengen toch

Ik heb een wijziging voorgesteld omdat ik de bijzin over best buys een beetje ingewikkeld vond Zie bijlage

Ik zal zo even proberen om een momentje te prikken om het gesprek met STAP voor te bespreken
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Dank voorde terugkoppeiing Dat klinkt als een goed gesprek met de nodige afbakening

Prima voorstel om het zo op te nemen in de spreektekst In de bijlage vind je nog een paar redactiepuntjes

le optie besproken voor een amendement waar we hetzelfde regelen voor de

imrichtingseisen maar dan andersom de regeis blijven hetzelfde als nu in de DHW tenzij lokaal aangepaste regels worden

vastgesteld voor de minimumvloeroppervlakte en afscheiding Dan behouden we de optie voor maatwerk en komen we tegemoet
aan gemeenten Die moeten hiervoordan alleen wel langs hun eigen gemeenteraad

Misschien kan je met^^^^nog verder kijken of zo n alternatief iets is voor Stap
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Hoi allebei

Hopelijk hebben jullie een heerlijke vakantie gehad en is jullie mailbox niet te vol gelopen

Afgelopen vrijdag is het gesprek tussen de stas en gezondheidsorganisaties geweest dit ging goed geen grote verrassingen
Hebben heel lang over de inrichtingseisen gesproken ook voordat de stas aansloot De gezondheidsorganisaties blijven
aangeven toch die eisen te willen behouden omdat ze met name bang zijn voor totaalconcepten in supermarkten in de toekomst

in Belgie komt dit blijkbaar al veel voor Hierbij zou het dan dus niet zozeer gaan om het aantal verstrekkingspunten dat toe

neemt maar om het aantal verstrekkingen verstrekkingsmomenten na het boodschappen doen een biertje drinken

□ever zouden zij dit landelijk regelen i p v door gemeenten omdat zij stellen dat een deel van de gemeentelijke contacten heel

kwetsbaar is durven ondernemers niet aan te spreken omdat de ondernemers bekenden zijn Het zou gemeente

sturingsinstrumenten geven om het leefbaarte houden

De stas heeft heel duidelijk aangegeven geen afzwakkingen van de wet te willen maar mochten er mogelijkheden zijn om de

steun te behouden zou hij een amendement niet ontraden of het op een later moment regelen Een eerste stap zou bv een

motie kunnen zijn die in gaat op het monitoren van verstrekkingsmomenten Met de motie kan bijgehouden worden of het aantal

verstrekkingsmomenten meer groter wordt en creeert een moment voor als het uit de hand dreigt te lopen
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Een afgesloten ruimte is volgens de organisaties niet genoeg hiermee zou bv de deur altijd open kunnen zijn Wij gaven

natuurlijk aan dat de huidige regels weinig drempels opwerpen zij hadden geen andere alternatieven om dit probleem te

verhelpen en behouden graag de vloeroppervlakte eis en afscheidingswand Er is afgesproken hier morgen metrjmr^
in te gaan o a om te kijken naar mogelijke amendering Daarnaast is afgesproken om morgen ook over de 14 en 15^

horecastagiaires te spreken

Idieper op
jarige

Over de communicatie is afgesproken dat er van beide kanten geen verrassingen komen dus geen onverwachte

amendementen elkaarop de hoogte houden van de laatste ontwikkelingen

Verder was er nog het verzoek van de stas om de three best buys in zijn spreektekst te noemen In de bijlage heb ik een

voorstel gedaan

Als laatste punt gaf Trimbos aan dat zij gehoord hadden dat een groot deel van de corona besmettingen laat op de avond onder

invloed van alcohol plaatsvindt
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Nog even in het kort de bespreekpunten voor morgen

Inrichtingseisen incl bekijken mogelijkheden amendering
14 en 15 jarige horecastagiaires

a^^^^heb jij nog aanvullingen
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